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Náměty do diskuse: 

• Dělat všechno ubírá energii na to, dělat to dobře. 
Každá univerzita chce být současně „všechno“, dobře učit, mít špičkový výzkum a současně hodně 
studentů. 

• Funkční místa profesorů na dobu určitou znamenají změnu ve VŠ zákoně a hlavně v Rakousko-Uherském 
myšlení a po jetí titulů. Takový profesor ovšem současně musí mít dostatečně volné ruce, aby mu v řízení 
projektů, na které má zřejmě kontrakt, nesvazovala ruce, a neodčerpávala prostředky školní 
administrativa… 

• Zapojení dr. studentů do výzkumu je zřejmé, zapojení mgr, začíná. Myslíte, že by toto šlo striktně 
vyžadovat při akreditacích? A zejména „ne jen na papíře“? 

• Jak vidíte možnosti regionální spolupráce, a to včetně příhraniční, mezi menšími univerzitami s vazbou na 
průmysl. (Např. Žilina – Ostrava a vazba na odpovídající automobilky). 

 


